



OFFICIAL TRAINING SESSIONS

Official Training Sessions (from Saturday to Tuesday):

- Teams must respect the slots defined by the UCI.
- Riders must wear National Team uniforms.
- The wearing of an approved rigid safety helmet, done up in a correct manner, is mandatory for riders at all times when riding on the track surface and safety zone.
- No coaches are allowed on the safety zone, on the back straight.
- One coach per team is allowed on the home straight. Coaches must coordinate with each other for a better secure and efficient use of the track.
- Riders may carry no object on them or on their bicycles that could drop onto the track. They may not bear or use on the track any music player or radio communication system. In addition, any electronic device with display (for instance speedometer or powermeter) must be hidden to that it cannot be read by the riders.
- Road bikes are not allowed on the track, including the safety zone.
- The use of starting gate or derny is prohibited.
- Standing starts (individual or team) are permitted only under the following conditions:
 - on the home straight only,
 - with the assistance of someone waving a flag at the exit of the 4th bend to warn the other riders present on the track,
- The Technical Delegate - appointed by the UCI or by the organizer - has the power to take the necessary measures to ensure security on the one hand and equity among the other teams on the other.

Warm-up sessions (as per schedule below):

- Standing starts are not permitted during pre-competition official training sessions.
- All other conditions remain applicable as stipulated above.

	Additional official training session	Warm-up session	Competitions (1st session)	Warm-up session	Competitions (2nd session)
	For riders not competing on that day	For riders competing in the next sessions only		For riders competing in the next session only	
Wed 1 st Sept	09:00-10:00	10:00-10:50	11:00-14:30	16:00-16:50	17:00-21:00
Thu 2 nd Sept	09:00-10:00	10:00-10:50	11:00-14:24	16:00-16:50	17:00-20:38
Fri 3 rd Sept	/	08:00-08:50	09:00-11:30	17:00-17:50	18:00-20:51
			Break/WarmUp: 11:30-13:20		
			13:30-17:00		
Sat 4 th Sept	09:00-10:00	10:00-10:50	11:00-15:35	16:00-16:50	17:00-20:19
Sun 5 th Sept	09:30-09:50 WJ Madison only 09:50-10:10 MJ Madison only	10:10-10:50 No Madison	11:00-14:47	15:30-16:20	16:30-19:30





SESSIONS D'ENTRAÎNEMENT OFFICIEL

Sessions d'entraînement officiel (du samedi au mardi) :

- Les équipes doivent respecter les créneaux définis par l'UCI.
- Les coureurs doivent porter l'uniforme de leur équipe nationale.
- Le port du casque de sécurité approuvé, correctement ajusté, est toujours obligatoire pour les coureurs roulant sur la surface de la piste et la zone de sécurité.
- Aucun entraîneur n'est autorisé sur la zone de sécurité, côté ligne droite opposée.
- Un entraîneur par équipe est autorisé sur la zone de sécurité, côté ligne droite d'arrivée. Les entraîneurs se coordonnent entre eux pour une utilisation sécurisée et efficace de la piste.
- Les coureurs ne peuvent porter aucun objet sur eux ou sur leur bicyclette qui pourrait tomber sur la piste. Ils ne peuvent porter ni utiliser en piste aucun appareil de musique ou système de liaison radio. De plus, tout dispositif électronique avec affichage (par exemple : compteur de vitesse ou de puissance) doit être masqué de sorte qu'il ne soit pas consultable par les coureurs.
- Les vélos de route ne sont pas autorisés sur la piste, y compris la zone de sécurité.
- L'utilisation de porte de départ ou de deryn est interdite.
- Les départs arrêtés (individuels ou par équipes) sont autorisés dans les conditions suivantes :
- sur la ligne droite d'arrivée uniquement
- avec l'assistance de quelqu'un agitant un drapeau à la sortie du 4ème virage pour avertir les autres coureurs en piste.
- Le Délégué Technique - désigné par l'UCI ou par l'organisateur - a tout pouvoir pour prendre les mesures nécessaires pour assurer la sécurité d'une part, et l'équité entre les équipes d'autre part.

Sessions d'échauffement (selon horaires ci-dessous) :

- Les départs arrêtés ne sont pas autorisés dans les sessions d'échauffement.
- Toutes les autres conditions restent applicables comme stipulées ci-dessus.

	Sessions d'entraînement officiel	Sessions d'échauffement	Compétitions (1ère session)	Sessions d'échauffement	Compétitions (2ème session)
	<i>Pour les coureurs ne participant pas ce jour</i>	<i>Pour les coureurs participant aux sessions suivantes uniquement</i>		<i>Pour les coureurs participant à la prochaine session uniquement</i>	
Me 1 ^{er} sept	09:00-10:00	10:00-10:50	11:00-14:30	16:00-16:50	17:00-21:00
Je 2 sept	09:00-10:00	10:00-10:50	11:00-14:24	16:00-16:50	17:00-20:38
Ve 3 sept	/	08:00-08:50	09:00-11:30 <i>Break/WarmUp: 11:30-13:20</i> 13:00-17:00	17:00-17:50	18:00-20:51
Sa 4 sept	09:00-10:00	10:00-10:50	11:00-15:35	16:00-16:50	17:00-20:19
Di 5 sept	09:30-09:50 <i>WJ Madison only</i> 09:50-10:10 <i>MJ Madison only</i>	10:10-10:50 <i>No Madison</i>	11:00-14:47	15:30-16:20	16:30-19:30

